
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 30. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 98

Kan ministeren forklare, hvad formålet var, da daværende forsvarsminister, Gitte Lillelund

Bech få uger før folketingsvalget i 2011 ændrede på retningslinjerne, således forsvarets

materielanskaffelser også skulle være omfattet af EU’s udbudsregler? Kan ministeren

desuden oplyse, hvad det har betydet for forsvarets materielanskaffelser m.h.t., om der

indkøbes mere fra udlandet og mindre fra dansk forsvarsindustri?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Bjarne.Laustsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Naser Khader

formand
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